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Dues bones noticies per el nostre Municipi
Hem aconseguit 77 milions per la construccìó delpavelló polisportiu. 

Hem aconseguit que s'intal.li al nostre municipi la fábrica de 
productes dietètics BIO-CENTURY

És una gran satisfaccio i un èxit pel municipi poder començar aquesta salutació informant-vos

.

de dues noticies de les quais tot i no ser la primera vegada que en fem esment en aqüestes pàgines, 
si que podem dir que han arribat a la seva culm inado definitiva: la construcció del pavelló 
polisportiu i de la fábrica de productes dietètics Bio-Century. Cadascuna d'aquestes noves 
edificacions tindrà una importància significativa, si bé de caire diferent, pel municipi de Quart.

El pavelló serà l'equipament esportiu més gran i més important del municipi i la nova fábrica 
significará, per la seva categoria, una font de treball i riquesa. La tramitació d'ambdòs expédients 

* no ha estât gens senzil la i ha requerit la intervenció dediferentsadministracionsque, amb l'impuls
definitiu de l'Ajuntament de Quart, han col.laborat finalment per tirar-los endavant.

Les primeres passes iniciades per la construcció del pavelló s'encaminaren a aconseguir-ne els 
terrenys per poder-lo situar i a tal fi es mantingueren les gestions oportunes amb els propietaris 
delsterrenys annexes a la zona esportiva per requalificar-loscom a zona urbanitzable obtinguent 
aixi, de les cessions obligatòries a l'Ajuntament que fixa la Ilei, els 18.000 m2 destinais a 
equipaments i espais 11iures que és on s'ubicarà el pavelló.

Un cop aconseguits els terrenys el següent pas era buscar-ne la finançaciô. Per això el mes de 
novembre passat el Pie de l'Ajuntament demanava una subvenció a la Secretaria General de 
l'Esport de la Generalitat de Catalunya. Si bé en un principi i en converses mantingudes amb el 
Delegatd'Esports a G ironase'ns informó que no es subvencionaría el projecte perqué la proximitat 
de Quart amb Girona, que compta amb molts equipaments, no feia viable la inversió, posteriorment 
i a base de fer valer uns drets que com a municipi tenim i demostrar una voluntat inequívoca de 
dur-lo a terme per la necessitai que en té el poblé, se'ns comunicó la bona noticia de que el pavelló 
de Quart havia estât subvencionat amb setanta-set milions de pessetes. Es feia realitat per tant la 
construcció d'aquesta infrastructura esportiva tan esperada pels veïns de Quart, especialment per 
la joventut més activa.

Un cop acabada dones la tramitació administrativa sortiran a subhasta finalment les obres de 
construcció del Pavelló Polisportiu Municipal de Quart.

Referent a la fabrica de productes dietètics Bio-Century, el passat dia 5 d'abril la Comissió 
d'Urbanisme aprovó la normativa urbanística que contempla l'ampliació del sòl industrial i el 
corresponentPla Parcial del sector, donantaixívia lliu rea l'Ajuntament peratorgar lacorresponent 
llicéncia per la construcció a la zona de La Creueta de la fabrica Bio-Century. Aquesta fabrica, per 
les seves dimensions i importancia, sera una font de riquesa pel municipi i proporcionara lloes de 
treball i altres compensacions tal com es detalla en planes interiors.

Comptarem dones a partir d'ara amb dues noves construccions una privada i l'altra pública, 
que ajudaran a conformar Quart, com a municipi modem que intenta cobrir les necessitats més 
diverses de la població. Aconseguir-ho definitivament és el treball al que hi aboquem molta 
¡l.lusió i els nostres esforços.
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